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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

 

Poř. číslo zápisu:  25 

Datum zasedání:  27. 11. 2013 

Přítomni:  Bernatík, Botlík, Činčala, Dziadková, Franěk, Hečko, 

Koštuříková, Řihák, Suchánek, Šimáková, Verner, Vodová  

Omluveni:  Laňková 

Hosté:   Lebiedzik, Tuleja 

Program:  

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové 

a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF pro rok 2014 

 

2. Různé 

 

 

Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. Přítomní členové 

senátu s navrţeným programem vyslovili souhlas. Předseda senátu dále představil novou 

členku AS SU OPF, kterou je studentka Gabriela Dziadková.  

 

 

1. Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové 

a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF pro rok 2014 

 

Dokument představil proděkan Lebiedzik. Dokument byl projednán na zasedání VR SU OPF 

dne 23. 10. 2013. V předkládaném dokumentu jsou zapracovány veškeré připomínky a změny 

navrţené VR SU OPF.  

 

Dr. Koštuříková upozornila na bod 1.7, kdy navrhuje do zodpovědnosti za tuto oblast uvést 

také proděkana pro vědu a výzkum. Ing. Botlík doporučuje nahradit slovo „zavést“ slovem 

„realizovat“. Proděkan Lebiedzik uvedl, ţe tyto změny budou zapracovány. Děkan uvedl, ţe 

pravidelné hodnocení publikační a vědeckovýzkumné činnosti vedení fakulty chápe jako 

systémovou sloţku v souvislosti s (re)akreditací studijních oborů. Je zřejmé, ţe publikační 

činnost většiny garantů oborů je nedostačující a touto cestou je moţné vytvářet tlak na 

sjednání nápravy. 

 

Děkan dále zodpověděl dotaz Ing. Řiháka vztahující se k bodu 2.4 a 2.5, tj. propagaci 

a způsobu jakým se fakulta bude snaţit podpořit zájem zahraničních studentů a pedagogů 

o působení na SU OPF. Vedení se zapojí mj. do projektu Gaudeamus na území Slovenska, 

apod., neboť právě ze Slovenska k nám přichází studovat významná část studentů. 

 

Na dotaz Ing. Hečka děkan osvětlil bod 3.5, tj. přestavbu objektu E areálu Na Vyhlídce na 

vysokoškolskou kolej a realizaci výtahu v daném objektu. Dále děkan zmínil nutnost realizace 

opatření na sníţení spotřeby energie v objektu na ul. Ţiţkova. 
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Ing. Verner zmínil bod 3.2, tj. provedení rozpisu rozpočtu na katedry a ústavy na základě 

analýzy finanční náročnosti výuky nabízených studijních oborů. Děkan uvedl, ţe analýza je 

zpracovávána ve spolupráci s  dr. Fraňkem. Je potřebné nalézt metodiku jak posoudit 

ekonomickou náročnost studijních oborů (výnosnost, nákladovost). V této souvislosti byla 

také zmíněna restrukturalizace studijních oborů. Jako optimální se jeví zabezpečení 6-ti oborů 

bakalářského studia, 3 oborů navazujícího magisterského studia a 1 oboru doktorského studia.  

 

Ing. Hečko vznesl poţadavek, zda by bylo moţné členům AS SU OPF předloţit vyhodnocení 

Aktualizace dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 

umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF za minulý rok. Proděkan Lebiedzik přislíbil 

předloţení tohoto vyhodnocení, jakmile bude zpracováno. 
 
 

Hlasování:  
Pro:  12   Proti: 0   Zdrželi se:  0   
 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné schvaluje 

Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 

umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF pro rok 2014. 

 

 

2. Různé 

 

Mzdy: děkan senátorům předloţil k prostudování analýzu stavu mezd na SU OPF (data 

k 26. 9. 2013, vzorek 115 zaměstnanců) a podal stručné shrnutí výsledků této analýzy. 

Předseda senátu poděkoval za zpracování tohoto dokumentu. Děkan uvedl, ţe tento interní 

materiál bude k dispozici také členům KD. V případě dotazů k dané oblasti mohou senátoři 

v dané věci kontaktovat děkana. Senátoři upozornili na některé nepřesnosti uvedené ve 

zpracovaných tabulkách. Jelikoţ byla analýzy dokončena v pondělí, děkan se za tyto chyby 

omlouvá.   

 

Tajemník senátu: dr. Koštuříková se dotázala na pozici tajemníka AS SU OPF, neboť tuto 

funkci od skončení mandátu senátora Dr. Šperky nikdo nezastává. Předseda senátu uvedl, ţe 

na základě předpokladu volby tajemníka z řad studentské komory bylo zapotřebí posečkat na 

plnou obsazenost této části, takţe tajemník bude volen na příštím zasedání AS SU OPF. 

 

Menza – výběrové řízení: 29. 11. 2013 v 10:00 hod (A308) se uskuteční výběrové řízení na 

nového poskytovatele stravovacích sluţeb. Ing. Hečko zmínil, aby nový provozovatel byl 

ze strany vedení SU OPF podpořen prostřednictvím vhodných komunikačních nástrojů, např. 

Facebook fakulty, svolání akademické obce apod. Děkan uvedl, ţe v této věci bude osloveno 

oddělení rozvoje a vnějších vztahů. 

 

Almanach absolventů: Ing. Hečko uvedl, zda je moţné ošetřit, aby v Almanachu absolventů 

byli uveřejněni pouze studenti, kteří v daném ak. roce ukončují studium (v minulém čísle byli 

uveřejněni např. studenti, kteří rozkládali ročník, apod.). Proděkan Lebiedzik uvedl, ţe toto 

nelze plně zajistit, neboť uzávěrka zpracování Almanachu je v měsíci květnu a při zpracování 

se vychází z podkladů dodaných studijním oddělení. Ing. Hečko dále zmínil zpracování 
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almanachu v minulosti, kdy se studenti, pokud chtěli být uvedeni v almanachu, museli 

nahlásit na oddělení rozvoje a vnějších vztahů.  

 

Tiskové a kopírovací služby: dr. Franěk uvedl, ţe pracovníci obdrţeli e-mail s návodem jak 

nastavit černobílý tisk na tiskárnách SHARP. Děkan uvedl, ţe vedení fakulty rozhodlo, ţe 

tiskové a kopírovací sluţby budou od 1. 1. 2014 zúčtovány na děkanát. Po uplynutí kaţdého 

měsíce tiskový systém SafeQ automaticky zašle elektronickou poštou přehledy tisků. Tyto 

přehledy budou zaslány na ekonomické oddělení a v kopii vedoucím jednotlivých pracovišť a 

sekretariátům. Poté bude daný náklad zúčtován po případném přeúčtování tiskových či 

kopírovacích sluţeb na příslušnou zakázku (pokud jsou tisky či kopie prováděny v rámci 

doplňkové činnosti či v rámci projektu). Základem pro sledování mnoţství tisků a kopií 

jednotlivých pracovišť budou počty v minulých létech. V případě výrazného nárůstu, bude 

příslušný vedoucí pracovník poţádán o zdůvodnění. Nebude-li nadměrný tisk jednoznačně 

zdůvodněn, navýšení bude hrazeno z prostředků daného pracoviště. Doc. Suchánek vznesl 

dotaz ke zřízení poloţky pro tiskové a kopírovací sluţby senátu. Dr. Franěk uvedl, ţe tato 

poloţka zřízena zatím nebyla.  

 

Rozpočet: Ing. Verner uvedl, ţe 18. 12. 2013 proběhne jednání Komise pro hospodářské 

záleţitosti s tajemnicí fakulty ve věci přípravy rozpočtu pro příští rok, neboť minulé jednání 

se neuskutečnilo.  

 

Stížnost studentů: Ing. Hečko uvedl, ţe zaznamenal stíţnosti studentů v souvislosti s tím, ţe 

někteří vyučující ţádají studenty, aby jim v rámci absolvování předmětu zajistili vyplnění 

dotazníků u různých firem a institucí. Ing. Hečko se domnívá, ţe pokud obsah dotazníku 

nesouvisí s daným předmětem, neměl by vyučující o toto studenty ţádat. Děkan uvedl, ţe 

takovéto jednání pracovníka není v souladu s etickým kodexem a poţádal o konkrétní podnět, 

tak aby bylo moţné v dané věci jednat. Podnět je moţné podat příslušnému vedoucímu 

katedry či garantovi oboru, popř. prod. Gongolovi či děkanovi fakulty. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční 18. 12. 2013. V případě, že nebudou předloženy 

žádné materiály k projednání, uskuteční se zasedání AS SU OPF v měsíci lednu. 
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Za správnost: Ing. Werner Bernatík, Ph.D. 

Zapsala: Ing. Martina Kozubková 

 

 

 

Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 27. 11. 2013 

 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Aktualizaci Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 

výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti SU OPF pro rok 

2014. 

 


